
Protokoll fört vid styrelsemöte med Värmland-Dalslands Bå örbund 2024-02-
12 kl 19.00 i Verkstadsbolagets lokaler i Säffle  

Närvarande: Lars-Göran Kring, Claes Göran Ekeberg, Johan Lindqvist, Owe Lindström, 
Thorsten Born och Lars Hartman från Säffle Motorbåtsklubb. 

 

Innan mötet så presenterade Lars Hartman Verkstadsbolagets verksamhet, och vi fick en 
rundtur i fabrikslokalerna. 

 

§ 1 

Mötets Öppnande 

Vår ordförande Lars-Göran Kring hälsade alla närvarande välkomna ll dagens styrelsemöte. 

§ 2 

Dagordningen 

Det av ordförande utskickade förslaget ll dagordning godkändes. 

§ 3 

Godkännande av föregående protokoll 

Tidigare protokoll godkändes av ledamöterna och lades ll handlingarna.  

§ 4 

Kassörens rapport 

Vår kassör kunde inte närvara vid dagens sammanträde, men hade skickat ut den 
föreliggande resultatrapporten, som också är förslaget ll bokslut för 2023,den visar e  
översko  på 3 369,86. Balansrapporten visar a  vi har e  eget kapital på 230 699,24. 

§ 5 

Sekreterarens rapport 

Sekreteraren har inget a  rapportera. 

§ 6 

Ordförandens rapport 

Lars-Göran informerar om årsmötet som är den 24 mars i Skoghalls Folkets Hus. Förutom 
sedvanliga årsmötesförhandlingar så kommer Peter Karlsson a  informera om 
försäkringsfrågor, och Lars-Göran skall undersöka om vi kan få någon som kan informera om 
el-säkerhetsfrågor. 

 



§ 7 

Sjömackarna i Karlstad och på Hammarö  

Den digare informa onen a  sjömackarna kommer a  vara öppna sommaren 2024 verkar 
vara felak g. Ordförande får i uppgi  a  kontakta respek ve kommun för a  e erhöra hur 
det ligger ll. 

§ 8 

Polisbåt i Vänern 

Vi konstaterar a  vi inte få  någon reak on på vårt brev ll Polismyndigheten ang. polisbåt i 
Vänern. Vi fortsä er a  bevaka ärendet. 

§ 9 

Säffle Motorbåtsklubb 

Lars Hartman och fyra av hans styrelsekamrater, Per-Anders, Henrik, Anneli och Anders 
Berä ar om föreningens verksamhet. Föreningen har 180 medlemmar. Verksamheten är i 
huvudsak koncentrerad ll klubbholmen Floghall, en liten ö som man arrenderar av kyrkan. 
Nu vill kyrkan sälja ön, och har kontaktat en mäklare som värderat fas gheten ll 1 000 000 
kr. Föreningen bro as nu med hur man skall kunna finansiera köpet. 

Vi hade en diskussion om olika alterna v, där föreningens strategi just nu är a  få kyrkan a  
ge föreningen d på sig a  ordna finansieringen. 

§ 10 

Nästa möte 

Nästa möte blir 2024-03-11 kl 18.30 i Sunne, närmare informa on om lokal kommer senare 
med kallelsen. 

§ 11 

Avslutning 

Då inga y erligare frågor föreligger så tackar ordförande för idag och förklarar styrelsemötet 
för avslutat. 

 

Säffle 2024-02-12 

Vid protokollet 

 

Thorsten Born   Lars-Göran Kring 

Sekreterare    Ordförande 

 



 

 

 


